
 

 

Reservation från Danderydscenterns ledamöter mot 

kommunstyrelsens beslut om yttrande över remiss – 

Vägverkets förslag till nya hastighetsgränser på det 

statliga vägnätet i Stockholms län. 

 

Siv Sahlström yrkade i enlighet med kommunledningskontorets förslag 

men ville därutöver anföra att väg 262 i dag har 50 km/tim på de delar 

av sin sträckning som går genom bebyggda områden i Sollentuna. Vi 

beklagar att vi inte fick gehör för detta tillägg som innebär ett viktigt 

tillrättaläggande av den text som skall skickas in till Vägverket. 

I yttrandet står ”I vägverkets förslag till nya hastighetsgränser berörs 

Danderyds kommun endast av väg 262 där lokala föreskrifter anger 

hastigheten till 50 km/h, i likhet med den generella hastighetsgränsen 

på de kommunala vägarna och således inte 70/h som väg 262 har 

genom vissa andra kommuner” (min kursivering). 

Vi vet inte vilka ”andra kommuner” som avses, då vi endast känner till 

att vägen går genom Danderyd och Sollentuna. Inte heller av den karta 

som medföljer kan man utläsa annat än att väg 262 går genom dessa 

båda kommuner. Vi konstaterar också att när det gäller Sollentuna har 

vägen 50 km/tim på de delar där det finns bebyggelse nära vägen. Väg 

262 avviker således inte i Danderyd från den praxis när det hastighets-

gränser som gäller i vägens hela sträckning utan följer tvärtom den. Det 

är ytterst angeläget att vi får behålla 50km/tim på denna olycksbelas-

tade väg. 

 

Siv Sahlström (C)                                                                                              

Gruppledare 

 

 

 

   


